
Írásbeli kérdés

Kővér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok intézni

a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, minta tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Az idei esztendőben sikerül-e a turisztikai szezon kezdete előtt megállapodást kötniük a Balaton Fejlesztési Tanács a részére

biztosítandó 2014. évi fejlesztési forrásokról? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Asszony !

Amint az ismeretes a tavalyi esztendőben az ön által vezetett szaktárca a turisztikai szezon végén, augusztus 16-án biztosította a

Balaton Fejlesztési Tanács 2013 . évi fejlesztési forrásigényét, amelyet egyébként a Tanács már a 2013 . februári ülésén

elfogadott.

Az idei esztendő is hasonlóképpen indult, ugyanis a Balaton Fejlesztési Tanács 2014 . február 28-án megtartott ülésén

megtárgyalta, és elfogadta a Balaton Fejlesztési Tanács 2014 . évi fejlesztési forrásának felhasználásáról szóló el őterjesztést

A BFT a felhatalmazta egyúttal a BFT elnökét, hogy „a forrás felhasználására vonatkozó megállapodást aláírja a forrás t

biztosító minisztériummal. ”

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszter Asszonyt, várható-e, hogy a szaktárca ez alkalommal a jelentőségének megfelelően kezeli a

szóban forgó ügyet? Sor került-e a kérdéses megállapodás megkötésére, és amennyiben nem, úgy az mikorra várható?

Budapest, 2014. március 20.

Várom megtisztelő válaszát!

Tisztelettel :

	

e",
Szilágyi György

Jobbik

Szilágyi György

országgyűlési képviselő


	page 1

